
Zápis z jednání předsednictva Českého veslařského svazu 
IČO:48136794, se sídlem: Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 

 
č. 08 / 2016 

 
Datum:   14. 9. 2016, 14:00 
Místo konání:  VK Blesk 
Přítomni:    D. Macháček, Z. Pecka, V. Chalupa, M. Možný, V. Maleček 
Předsedové komisí : Z. Norková, Z. Mejstřík, M. Kurfirst, P. Janák, J. Starosta ml.  
 

 

Omluveni :  P. Fojtík, J. Starosta, R. Vondrák, J. Poláček,  M. Lorenc, P. Hlídek, P. Škvor, 
Trenéři :  F. Koudela, V. Kučera, J. Lukš 
CŽV :  J. Svoboda 
GS :    J. Johánek  
Hosté :    Z. Paroulek, A. Poisl, J. Šebestová 
 
Úkoly:     

 
02/01/2008  Měsíční podávání zprávy o hospodaření ČVS 
Podána informace 
Termín: měsíčně 
Odpovídá :  J. Johánek 
 
06/05/2013 Zúčastňovat se jednání P-ČVS a informovat P-ČVS o dění v akademickém veslování 
Podána informace 
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Lukš 
 
03/06/2015 Připravit návrh systému získání evropských dotací 
Podána informace, podepsána smlouva na Veslařskou akademii  
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
01/06/2015 Vytvořit pracovní skupinu, která bude řešit a reagovat na dopady novelizované vyhlášky o provozu 
na vodních cestách na veslování. Komise bude průběžně informovat P-ČVS. 
Podána informace.  
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Poláček, T. Polanecký, J. Johánek  
 
05/06/2015 Připravit náplň a personální obsazení marketingové komise ČVS 
Podána informace, navržen statut 
Termín: květen 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst, místopředsedové P-ČVS   
 
02/11/2015 pro sezónu 2017 a 2018 připravit termínovku tak, aby se v létě veslovalo co nejdéle 
Do příštího týdne budou určeny termíny MČR.  
Termín: průběžně 
odpovídá:  R. Vondrák, V. Maleček 
 
05/12/2015  Připravit záměr a případně návrh na vytvoření pro „ústředního trenéra nejmladších veslařů“ 
ÚT nejmladších veslařů se transformuje v rámci Veslařské akademie. 
Termín: trvá 
odpovídá:  M. Kurfirst, V. Kučera 
 
04/01/2016  Komunikovat s ČOV ve věci veslování na programu ODM  
Bude monitorováno vyhlášení výzvy pro pořadatele ODM 2019.  
Termín: průběžně 
Odpovídá:  J. Johánek  
 
04/02/2016 vytvořena pracovní skupina, která vytvoří systém při přidělování nároku ubytování v Račicích na 
mistrovských akcích tak, aby se kluby v průběhu let spravedlivě vystřídaly  
Jsou známy stavy ubytovaných za roky 2015, 2016 a do příštího měsíce budou odhady na rok 2017, které se spárují 
s kapacitou v Račicích. 
Termín: říjen 2016 
Odpovídá:  R. Vondrák, M. Možný, Kurfirst  
 



 
06/01/2016 projednat se zástupci klubů záměr používání záchranných vest pro kategorie žáků během tréninku  
Termín: červenec 2016 
Odpovídá:  předsedové oblastí 
 
07/01/2016 projednat se zástupci ostatních sportů a vybrat vzorky záchranných vest pro děti do 15 let 
Podána informace, zástupci klubů mají zájem. Splněno 
Termín: září 2016 
Odpovídá:  V. Chalupa 
 
08/01/2016 projednat se zástupci ČAUS možnost pořádání AMS ve veslování  
Termín: listopad 2016 
Odpovídá:  D. Macháček, J. Lukš 
 
08/02/2016 zajistit vzorky záchranných vest pro nejmenší veslaře 
Termín: říjen 2016 
Odpovídá:  J. Johánek  
 
08/04/2016 připravit vyúčtování lodného a odměn reprezentantů za rok 2016 
Termín: říjen 2016 
Odpovídá:  V. Kučera, J. Johánek, J. Šebestová 
 
08/05/2016 školení trenérů – nutno stanovit termín a trenérskou třídu, které se to bude týkat 
Termín: říjen 2016 
Odpovídá:  V. Kučera 
 
 
Ichterové  
Předsednictvo ČVS schvaluje: 
1. Zápis z minulého P-ČVS;  
2. P-ČVS vysoko hodnotí výsledky účastníků OH v Rio de Janeiro a medailistů, jejich trenérů a realizačnímu týmu na 

MSJ a MS U23 v Rotterdamu.  Současně gratuluje medailistům na akademickém MS 2016.  
3. Připojení ČVS k Iniciativě „Vraťte nám bezpečí na Vltavu -  Iniciativa za změnu vyhlášky Ministerstva dopravy 

č. 46/2015 Sb“. 
4. Kandidaturu ČVS J. Kejvala na pozici předsedy ČOV a JUDr. Lukáše Trojana do funkce člena  
5. Složení marketingové komise : J. Starosta ml. – předseda, P. Šveňha, V. Maleček, M. Kurfirst, externí poradci  F. 

Švrček, O. Šebek 
6. Kontrakt se Simonem Coxem a pověřuje D. Macháčka uzavřením kontraktu a proplacení jeho cesty v termínu 18.-

24.9.2016 
7. Ustavení Metodické komise ČVS 
8. Podat žádost o investiční dotaci na dostavbu poslední etapy nové loděnice s 10% spoluúčastí ( cca 0,5 mil. Kč ) 
9. Odměny R. Novotnému, J. Šebestové, N. Bučekové a  J. Johánkovi 
10. Koncepci tvorby juniorských posádek a trenérského zabezpečení navrženou V. Kučerou 
11. Kandidaturu FISA Masters 2020 s tím, že bude požadován již uhrazený poplatek Biding Fee za kandidaturu 2019 

jako poplatek pro tuto kandidaturu 
12. Uspořádání inspekce evropských federací v říjnu 2016 – v souvislosti s pořadatelstvím ME 2017 
13. P-ČVS nevyhovělo žádosti ČVK Pardubice o dlouhodobé zapůjčení skifu EDON 
14. P-ČVS nevyhovělo poskytnutí příspěvku na dokončené studium trenérské licence A N. Richterové z důvodu, že 

netrénuje mládež 
15. Zásadu při poskytování příspěvku na studium trenérských licencí A a B. Kandidát studia musí svůj záměr oznámit 

na sekretariát ČVS. Po ukončení studia se musí minimálně 2 roky věnovat trénování sportovců v klubu, který je 
členem ČVS. Poté je možno si požádat o příspěvek na studium ve výši 50% uhrazeného školného.  

16. Úhradu půjčovného na rok 2016 za loď pro W2x ve výši 82.738,- Kč 
17. Program a jednací řád volební VH 2016 
18. Zapůjčení 3 trenažérů na propagaci veslování na Praze 12  
19. Uspořádání výcvikového táboru SCM za podmínek 50% spoluúčasti – organizuje V. Kučera  
20. Pověřuje M. Kurfirsta komunikací s Ústeckým krajem ve věci ME 2017 a koordinací marketingu O. Šebka 
 

 
Informace : 
 

1. J. Johánek   –  o čerpání dotačních programů 
2. J. Lukš – informace o AMS 2016 v Poznani 
3. D. Macháček – informace o Iniciativě „Vraťte nám bezpečí na Vltavu“ 
4. D. Macháček – příští týden bude uzavřena termínovka akcí ČVS, aby mohla být zveřejněna 
5. D. Macháček – poděkoval F. Koudelovi, který končí ve funkci staršího trenéra, za jeho práci v ASC Dukla Praha 



6. D. Macháček – informace o V. Malečkovi, který se nově stává starším trenérem ASC Dukla Praha 
7. V. Maleček – o nejbližších záměrech a změnách v ASC Dukla Praha 
8. D. Macháček – o jednání s kandidátem ÚT Simonem Coxem, přijede na jednání příští týden 
9. V. Maleček – o investiční akci na rok 2016 v Račicích 
10. D. Macháček – zpráva z Kongresu FISA v Rotterdamu 
11. D. Macháček – o přidělení MSJ 2018 a nepřidělení pořadatelství FISA Masters 2019 
12. J. Johánek   –  o obnovení ochranné známky „Primátorky“ na dalších 10 let 
13. V. Chalupa – o svém přechodu z Račic na Lipno. Spolupráce s ČVS bude stále fungovat. 
14. V. Chalupa – o probíhajících akcích v rámci projektu „Česko vesluje“ 
15. V. Kučera – o plánovaném testování členů SCM a vstupních podmínkách SCM 
16. V. Kučera – o konání trenérské rady v příštím týdnu 
17. M. Kurfirst – o nově otevíraných dotačních titulech EU. Kdo má zájem o čerpání, nechť kontaktuje M. Kurfirsta 
 

 

Další P-ČVS proběhne v úterý   18. 10. 2016 v 14.00 v loděnici VK Blesk - bez pozvánky. 
 
Zapsal: J. Johánek 14. 9. 2016 


